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Møte innkalt av: Vibeke Nather-Aafarli 

Møtetype: Styremøte på Teams 

Tilrettelegger: Vibeke Nather-Aafarli 

Referent: Vibeke Nather-Aafarli 

Forfall: Lasse G. Tetlie 

  

  
 

Innkalt:  

Vibeke Nather-Aafarli 

Lisbeth Jørgensen 

Jeger Bjørnson 

Stian Plassen 

Lasse G. Tetlie 

Marie H. Gjerde 

Odd Erik Ruud 

SAKSLISTE 

 

• 41/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Godkjent 

• 42/24 Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

Vedtak: Godkjent 

• 43/24 Oslo Dog Show 

Vibeke bestiller en stand på 3m * 4m. Vi tar opp på neste fellesmøte om det er noen 

tillitsvalgte eller medlemmer som er interessert i å stå på standen. Lisbeth, Stian og Marie 

har mulighet til å stille fra styret. Det må også bestilles en roll-up med yakutian laika, Vibeke 

prøver å finne ut hvor de andre er kjøpt. 

• 44/24 RS 2024 

Det avholdes Representantskapsmøte i NKK 15-16 juni. Jeger blir med på RS 2024. 

• 45/24 Oppgaver etter årsmøtet 2024 

Protokoll er blitt sendt ut for å bli underskrevet. Den blir lagt ut på hjemmesiden, når Vibeke 

får den tilbake. De nye retningslinjer blir også lagt ut på hjemmesiden sammen med en 

oppklarende tekst. 

Vibeke tar kontakt med valgkomiteen for å få ordnet opp i misforståelsen, angående når de 

kan begynne arbeidet med å finne kandidater til hovedstyret, som ble oppdaget på årsmøtet. 

Det er flere tillitsvalgte som har trukket seg etter årsmøtet, deriblant Gro Moe-Gumø som 

sitter i arbeidsgruppen for Dommerkonferansen. Styret har vedtatt, at hun fortsetter i 

arbeidsgruppen, dette for å beholde kontinuiteten. Ny leder i avlsrådet for samojed vil få 

tilbud om å bli med i arbeidsgruppen. Det blir lagt ut innlegg på hjemmeside hvor vi søker 

nye tillitsvalgte til de forskjellige råd og komiteer. 



Vibeke bestiller bilder fra fotografen og skriver en tekst som kan deles på hjemmesiden og i 

Polarposten. 

Det er kommet inn en klage på en tillitsvalgt. Vibeke tar det opp med vedkommende. 

• 46/24 Hadeland Glassverk 

Vi har fått mail fra Hadeland Glassverk om vi var interessert i et samarbeide med dem på 

premier til utstilling og løp. Vibeke tar kontakt med dem og får forslag til premier og priser. 

Vi har en vandrepokal i glass, som blir delt ut til BIS på hovedutstillingen. Tidligere er 

vinnerne blitt gravert inn, men det er mange år siden det sist ble gjort. Kan det være en ide å 

lage den til en digital vandrepokal? 

• 47/24 Eventuelt 

Styret er blitt gjort oppmerksom på, at vedtaket angående økte helsekrav for yakutian laika 

kanskje må godkjennes av årsmøtet. Vibeke tar kontakt med NKK. 

Styret ser at det er behov for å utarbeide en taushetserklæring, som alle tillitsvalgte må 

skrive under på, når de begynner i et verv. 

 

Neste styremøte blir 9/6 kl. 20.00 
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